

## **Прокурорский надзор за дознанием и предварительным следствием в свете приказа Генерального прокурора РФ**

**Войтович Александр Петрович,**  
прокурор Брянской области, кандидат юридических наук  
Prok32@brprok.ru

В статье анализируется состояние прокурорского надзора за предварительным расследованием по уголовным делам на территории Брянской области в свете приказа Генерального прокурора Российской Федерации № 544 от 17 сентября 2021 г. «Об организации прокурорского надзора за процессуальной деятельностью органов предварительного следствия».

**Ключевые слова:** прокурорский надзор, предварительное расследование, дознание, предварительное следствие, правовые проблемы, уголовно-процессуальное судопроизводство.

### **Prosecutor's Supervision over Interrogation and Pre-Trial Investigation in View of the Order of the Prosecutor General of the Russian Federation**

**Aleksandr P. Voytovich**  
Prosecutor of the Bryansk Region  
PhD (Law)

The article analyzes that state of the prosecutor's supervision over pre-trial investigation in criminal cases in the Bryansk region in view of Order of the Prosecutor General of the Russian Federation No. 544 of September 17, 2021, On Organization of the Prosecutor's Supervision over Procedural Activities of Pre-Trial Investigation Authorities.

**Keywords:** prosecutor's supervision, pre-trial investigation, interrogation, pre-trial examination, legal problems, criminal proceedings.